



青青世界酒店入住條款：

1. 請客人詳細審閱房單上各項資料，若有錯漏，應即時提出，日後追究，概不受辦。
2. 辦理入住時必須出示房單，辦理入住手續者須與房單上的客人名稱相符。如有任何更改，客人須於住七天前親臨旅行社辦理更改手續，蓋上公司印章，始為有效。每次更改手續費為港幣壹佰元正 \$100。
3. 青青世界入住時間為下午 14：00，退房時間為翌日中午 12：00 時。如需晚上 19：00 時後入住，請於訂房時預先通知。如客人沒有按時入住，所有房費將不獲退還。
4. 房單不得塗改，否則作廢，已付款項，概不退還。
5. 訂房一經確認，房費將不獲退還。
6. 如入住當日香港天文台懸掛黑色暴雨警告、八號或更高風球，客人須於七天內親臨旅行社辦理更改手續，唯須於一個月內入住，逾期作廢。
7. 此房單已包括入住酒店房費，服務費及當地政府稅；其他個人消費如：酒水、膳食、娛樂、洗衣及電話費，須於退房前繳清，本公司概不負責。
8. 如有任何查詢，請致電 2345 0121 與我們聯絡。

Terms & Conditions

1. Please read and check the voucher details contained therein before leaving. Amendment made afterwards will not be accepted.
2. Please present this voucher to hotel reception counter for check in. The bearer of this voucher should be the guest specified therein. For any amendment, an endorsement from your travel agents 7 days before the check in date is required , handling charge of HK\$100 will be applied.
3. Check in time at Evergreen Resort will be 14:00, check out time will be next day 12:00. Please inform your travel agent in advance if late arrival is needed. No refund will be applied for no shows.
4. Unauthorized alteration will render the voucher invalid and non-refundable.
5. No cancellation can be made once the hotel booking has been confirmed.
6. Date amendment will be entertained if the black rainstorm, no. 8 or higher typhoon signal is hoisted on the date of your hotel check in. Please contact your travel agent in person to change your voucher within 7 days. The new check in date should be within one month from the original date.
7. The hotel fare only includes room charges, service charges and government tax. All other expenses should be settled by the guest before checking out.
8. For any further enquiry, please contact us at telephone no (852) 2345 0121 .